

Date: 18 February 2026

التاريخ: ١٨ فبراير ٢٠٢٦ م

Subject: Board Approval of the Sale of Equity Stakes

Oman International Development and Investment Company SAOG ("Ominvest") is pleased to disclose that its Board of Directors, at its meeting held on 18th of February 2026, has approved the sale of Ominvest's 80% equity stake in Jabreen Investment Ventures SAOC, together with certain international investments to a strategic investor (the "Transaction").

The Transaction is expected to result in net cash proceeds amounting to RO 134 million, with an estimated profit of RO 17 million.

The Transaction is subject to obtaining all required regulatory and other applicable approvals and the finalization and execution of the definitive transaction documentation, including the Sale Purchase Agreement with the strategic investor.

Ominvest will continue to update the market on any material development in due course, in accordance with the applicable disclosure requirements.


FOR / Oman International
Development and Investment
Company SAOG

الموضوع: موافقة مجلس الإدارة على بيع حصص من الأسهم

تسر الشركة العُمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع. ("أمينفست") الإفصاح بأن مجلس الإدارة، في اجتماعه المنعقد بتاريخ ١٨ فبراير ٢٠٢٦، وافق على بيع نسبة ٨٠٪ من حصة أمينفست في جبرين للمشاريع الاستثمارية ش.م.ع.م، مع بعض الاستثمارات الدولية إلى مستثمر استراتيجي ("الصفقة").

ومن المتوقع أن تحقق الصفقة تدفقات نقدية صافية بقيمة ١٣٤ مليون ريال عُماني، وربح تقييري يقارب ١٧ مليون ريال عُماني.

وتُخضع هذه الصفقة للحصول على كافة الموافقات التنظيمية الالزامية وأي مواقف اخرى ذات الصلة، بالإضافة إلى استكمال وإبرام مستندات الصفقة النهائية، بما في ذلك اتفاقية بيع وشراء الأسهم مع المستثمر الاستراتيجي.

وستواصل أمينفست موافاة السوق بأي مستجدات جوهرية متعلقة بالصفقة في حينه، وذلك وفقاً لمتطلبات الإفصاح المعمول بها.

عن / الشركة العُمانية العالمية للتنمية
 والاستثمار ش.م.ع.ع

